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Endelig besvarelse af spørgsmål 660 alm. del stillet af Miljø- og Plan-
lægningsudvalget den 6. maj 2011 efter ønske fra Thomas Jensen (S).

Spørgsmål:
Vil ministeren redegøre for, om en vandhanes indre kan udføres i plastik 
og om der er en øvre grænse for hvor stort et areal af vandvejene der må 
være af plastik?

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Erhvervs- og Byggestyrelsen, der har 
oplyst følgende, som jeg kan henholde mig til:

”Erhvervs- og Byggestyrelsen har forelagt spørgsmålet for FORCE 
Technology, der er en godkendt teknologisk service (GTS) virksomhed. 
FORCE Technology oplyser, at en vandhanes indre godt kan udføres i 
plast, og der er ingen grænser for arealet af plast på de vandberørte flader.

For en vandhane helt i plast betyder det, at et akkrediteret prøvningsinsti-
tut skal foretage en toksikologisk prøvning, for at sikre, at de sundheds-
mæssige krav til drikkevandets kvalitet i henhold til drikkevandsbekendt-
gørelsen er overholdt.”
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